

Title (en)

SET OF SHELVES.

Title (de)

REGALZUSAMMENBAU.

Title (fr)

ENSEMBLE DE RAYONNAGES.

Publication

**EP 0421998 A1 19910417 (EN)**

Application

**EP 89900846 A 19881222**

Priority

- FI 875692 A 19871223
- FI 883518 A 19880726

Abstract (en)

[origin: WO8905596A1] The invention concerns a set of shelves composed of vertical upright columns (1) and of horizontal storage planes (2) supported by them, the upright columns and the storage planes comprising fixing members (3) for fixing the storage planes to the upright columns at various heights. As taught by the invention, the fixing members (3) consist of a locking mechanism (4) so that the storage plane (2) can with a truck or equivalent lifting means be detached from support by the upright columns (1), moved in the height direction from one location to another and locked in place.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte à un ensemble de rayonnages composés de colonnes verticales (1) et de planches de stockage horizontales (2) soutenues par les colonnes. Les colonnes verticales et les planches de stockage comportent des éléments de fixation (3) qui servent à fixer les planches de stockage contre les colonnes verticales à différentes hauteurs. Selon la présente invention, les éléments de fixation (3) se composent d'un mécanisme de blocage (4) pour que la planche de stockage (2) puisse, avec un chariot ou un organe élévateur équivalent, être détachée de son support constitué par les colonnes verticales (1), déplacée dans le sens de la hauteur d'un endroit à l'autre et placée en position fixe.

IPC 1-7

**A47B 57/20**

IPC 8 full level

**A47B 57/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 57/20** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8905596A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8905596 A1 19890629**; AU 2821289 A 19890719; EP 0421998 A1 19910417

DOCDB simple family (application)

**FI 8800202 W 19881222**; AU 2821289 A 19891222; EP 89900846 A 19881222